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Besluitenlijst commissie Bestuur 
 

overleg Commissie Bestuur (8851\….) 

datum overleg Woensdag 6 januari 2010 van 19.30 tot 22.05 uur  

locatie Raadzaal 

aanwezig De heer T. Kool, commissievoorzitter (raadslid SGP) 

De heer H. de Jong, burgercommissielid PvdA 

De heer E.J. van Tellingen, raadslid PvdA 

De heer P.J. Scheurwater, raadslid CDA 

De heer H.J. Verseijl, burgercommissielid CDA 

De heer L.D. van Lith, raadslid VVD 

Mevrouw W.H. Hooijer-Horstman, burgercommissielid VVD 

De heer F.A. Beukers, raadslid lijst Beukers 

De heer C. Nijhoff, raadslid GN 

De heer A.P.M. Veeken, burgercommissielid GN 

De heer G.J. van Weelden, raadslid SGP 

De heer D. Nijhoff, burgercommissielid SGP 

De heer K.G. Steenbergen, raadsgriffier 

Mevrouw L.A.G.M. de Zeeuw-Lases, burgemeester 

Mevrouw M.L.P. Sijbers, wethouder 

De heer F.C.M. van het Hoofd, wethouder 

 

afwezig met kennisgeving De heer H. Mulder, raadslid SGP 

 

 

1. Opening 

- De commissievoorzitter komt iets later, vandaar dat de burgemeester de vergadering 

opent en iedereen nog eens een gelukkig nieuwjaar toe wenst.   

2. Spreekrecht burgers 

- Er is voor deze commissievergadering geen spreekrecht aangevraagd. 

3. Vaststelling agenda 

- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4. Presentaties 

1. Er is in deze commissievergadering een presentatie gegeven over het Kulturhus 

Haaften door architect B. van den Hork, van architectenbureau Elemans/Postma/Van 

den Hork uit Oss 

5. Besluitenlijst van de vergadering van 2 december 2009, inclusief lijst met toezeggingen 

- De heer Van Lith (VVD) merkt op dat het vermelde op pagina 2 “BSR” gewijzigd dient 

te worden. De woordjes “vult aan” in de laatste alinea vervangen door “antwoordt op 

vraag”. 

- De besluitenlijst is gewijzigd vastgesteld. 

- Naar aanleiding van de besluitenlijst: 

o De heer Nijhoff (GN) vraagt of er al meer bekend is over de BSR. 

o Wethouder Sijbers antwoordt dat er weer een AB-BSR vergadering is geweest, 

waarvan veel agendapunten zijn doorgeschoven naar de vergadering van 18/19 

januari 2010. De begroting is aangenomen, met de stemmen van Geldermalsen 

en Neerijnen tegen. Ook hebben enkele gemeenten ingestemd met voorbehoud 

dat er een plan van aanpak tot kostenverlaging dient te komen. Inhoudelijk wordt 

hierover doorgesproken in de volgende vergadering. 



 

Besluitenlijst commissie Bestuur 6 januari 2010, Pagina 2 van 3 

o Toezegging wethouder Sijbers: zodra hierover meer bekend is communiceert zij 

dit via een memo met de commissieleden. 

o De heer De Jong (PvdA) vraagt OF de toezegging van de wethouder om de 

bespreking van het bibliotheekwerk in de februaricyclus te plannen door gaat.  

o Wethouder Van het Hoofd: zegt dat het tekstueel klopt wat er op de Lijst 

toezeggingen vermeld staat. Doch er speelt regionaal momenteel veel op het 

gebied van het bibliotheekwerk, dus wacht dit graag nog even af. Er dreigen 

forse bezuinigingen dus daarover is nu toch nog niets concreets te melden. Maar 

als het enigszins mogelijk is komt het bibliotheekwerk ter sprake in februari. 

 

6. Lijst Ingekomen stukken en Mededelingen  

1. Lijst ingekomen stukken (zie lijst ingekomen stukken voor de Raad) 

- De heer Van Lith (VVD) verzoekt om de Moties van de gemeenten Son en Breugel en 

Bergen (A14 en A19) en de Brief van de gemeente Tiel (A21) in de komende 

raadadviescommissie Bestuur te agenderen. 

Advies commissie: de lijst ingekomen stukken, voor wat betreft de stukken bestemd voor de 

raadsadviescommissie Bestuur, met uitzondering van de 2 genoemde Moties en de Brief, kan 

als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

2.  Mededelingen  

• Personeel: geen 

• Accommodatiebeleid: geen 

• Intergemeentelijke samenwerking: geen 

• Algemene mededelingen portefeuillehouders: geen 

• Mededelingen commissieleden: geen 

• Mededelingen vanuit de regio 

o De raadsgriffier deelt mede, op verzoek van de 2 vertegenwoordigers uit de 

gemeenteraad in het AB-Regio Rivierenland, dat zij voor de komende AB-

vergadering van februari 2010 verhinderd zijn. De aangewezen vervanger 

vanuit uw gemeenteraad, de heer Andriesse, wenst die vervanging graag 

samen met een ander raadslid te verzorgen. Daarom zal er in de komende 

raadsvergadering een raadsvoorstel worden voorgelegd om een 2
e
 vervanger 

aan te wijzen. Kandidaten kunnen zich vooraf melden bij de raadsgriffier. 

 

7. Stukken ter bespreking 

- geen 

    

8. Stukken ter advisering 

1. Voorstel tot Benoeming raadsgriffier (2010-01-7765) 

o De heer Van Lith (VVD) zegt dat zijn fractie niet kan instemmen met dit voorstel, dus ziet 

dit voorstel graag als bespreekstuk op de agenda voor de komende raadsvergadering 

geplaatst.  

o De overige fracties kunnen zich vinden het voorstel. 

Advies commissie: dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.. 

 

2. Voorstel tot vaststelling Verordening outplacement gewezen wethouders 2010  

 (2010-01-784) 

Advies commissie: dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

3. Voorstel tot instemming met de Standpuntbepaling toekomst AVRI (2010-01-10624/1825) 

o Een meerderheid binnen de commissie denkt dat haar fractie de voorkeur zal geven aan 

de verzakelijkte variant. 

Advies commissie: dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.  

 

4. Voorstel tot instemming met de toekomst Regionale samenwerking Regio Rivierenland 

 (2010-01-9303) 

o De heer Van Tellingen (PvdA) komt terug op de aangenomen Motie uit de vorige 

raadsvergadering. Hij constateert dat het collegevoorstel niet gewijzigd is t.o.v. de vorige 
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raadcyclus. Ook nu formeel dus geen voorstel vanuit het AB. Neerijnen is geen 

voorstander van een onafhankelijk voorzitter, maar een voorzitter die door het AB uit 

haar midden wordt gekozen (conform het bepaalde in de WGR). Kortom hij wenst de 

Motie nog steeds als uitgangspunt te nemen. 

o De heer Van Lith (VVD) sluit zich hierbij aan en wenst ook de Motie als uitgangspunt te 

handhaven. 

o Discussie in de commissie leidt er uiteindelijk toe, dat gesproken zou kunnen worden 

van een hamerstuk met toepassing van de aangenomen Motie daarin. 

Advies commissie: dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

9. Rondvraag 

- De heer Van Lith (VVD) vraagt hoe de jaarwisseling is ervaren.  

- Burgemeester De Zeeuw meldt dat de brandweer en politie nog druk zijn geweest 

tijdens de jaarwisseling, doch dat er minder vernielingen zijn aangericht als 

voorgaande jaren. De exacte cijfers kan ze nog niet verstrekken, daar de evaluatie op 

18 januari 2010 met alle betrokken partijen zal plaatsvinden. 

 

- De heer Van Lith (VVD) zegt dat er in het rayon Culemborg, de Fte’s politie is 

opgeplust. Heeft dat gevolgen voor de rest van de regio. 

- Burgemeester De Zeeuw antwoordt dat de extra inzet rond de jaarwisseling inderdaad 

ten koste is gegaan van de politie-inzet in de rest van de regio. Doch de structurele 

uitbreiding van de formatie in Culemborg heeft geen gevolgen voor de regio. 

 

- De heer Verseijl (CDA) vraagt de wethouder OF er ook gestrooid kan worden op de 

stoepen voor de bejaarde medemens. Bijvoorbeeld door zand te strooien als het zout 

schaars is. 

- Wethouder Van het Hoofd zegt dat er gestrooid wordt conform de daarvoor gemaakte 

afspraken in de Nota strooien. Mocht de commissie/raad hierop extra inzet vragen dan 

kan dat, maar moeten er wel extra middelen voor beschikbaar komen. Hij stelt voor om 

de strooinota komend jaar weer te evalueren en daarbij te bezien OF de Nota 

aanpassing verdiend. Daarnaast kunnen burgers natuurlijk ook door zelfwerkzaamheid 

trachten de eigen stoep schoon te houden. 

- De heer Van Lith (VVD) is de afgelopen weken regelmatig door burgers aangesproken 

over het strooibeleid. Dus is het te gemakkelijk gezegd: zorg maar dat je eigen stoep 

ijs- en sneeuwvrij blijft. Dit is wel een punt van aandacht. 

- De heer Veeken (GN) wil de strooiploegen van de buitendienst graag een pluim 

uitdelen, zij verzorgen de wegen buiten de wijken optimaal tegen de gladheid. 

- De heer Beukers (Lijst Beukers) heeft herhaaldelijk gehoord dat de Brief van de 

burgemeester m.b.t. de jaarwisseling goed is ontvangen. Wellicht is het een optie om 

in onze nieuwsrubriek in de krant hieraan aandacht te besteden, b.v. door een oproep 

aan de burgers om de eigen stoep ijs- en sneeuwvrij te houden voor de 

ouderwordende medeburger en de burgers die slecht ter been zijn. 

- Toezegging burgemeester De Zeeuw: wij zullen in onze nieuwsrubriek hiervoor een 

oproep doen aan de burgers. 

 

10. Sluiting 

-  De voorzitter sluit de vergadering om 22.05 uur. 

  

Vastgesteld in de vergadering van commissie Bestuur op 3 februari 2010, 

 

De raadsgriffier,     De voorzitter, 

 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen     T. Kool 


